
اخبارخبر كوتاه
نماینده شهرستان آستارا:

چرخش چرخ های كشور وابسته به صنعت برق است

رییس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای شهر اراک تاکید کرد:

اراک هنوز هم می تواند پرورش دهنده شخصیت های شاخص ملی باشد

در راستای افزایش رضایتمندی خودروسازان کشور صورت گرفت؛

)MB( ارتقای کیفیت کلافهای گرم ویژۀ سطح نمایان خودرو

مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران:

سه هزار میلیارد ریال خرید اقلام ساخت داخل در سال جهش تولید

غلامرضا مرحبا از مراحل پیشرفت پروژه پست 
20/63 کیلوولت مسکن مهر آستارا بازدید کرد

زاده مدیر عامل شرکت سهامی  بهمن داراب 
نمایندگان  بازدید  گفت:  گیلان  منطقه ای  برق 
پروژه  از  اسلامی  شورای  مجلس  در  مردم  شریف 
ها، دلگرم کننده و موجب خوشحالی خادمان ملت 
شریف ایران اسلامی است و موجب می شود تا با 
روحیه و توان مضاعف اجرای پروژه ها را پیگیری 

کنند.
وی افزود: برای توسعه و آبادانی بیشتر آستارا، 
پروژه  شد.  خواهد  اجرا  اساسی  و  مهم  پروژه   3
پروژه  آستارا،  مهر  مسکن  کیلوولت   20/63 پست 
احداث خط کابلی 63 کیلوولت مسکن مهر آستارا 
و پروژه توسعه دو فیدر 63 کیلوولت پست 63/230 
کیلوولت آستارا از جمله پروژه های زیربنایی مهمی 
است که انشاءا... در سال جاری شاهد افتتاح و بهره 
برداری از آن ها خواهیم بود.داراب زاده گفت: پست 
20/63 کیلوولت مسکن مهر آستارا با ظرفیت 80 
مگاولت آمپر با هدف تامین انرژی برق مطمئن و 
پایدار شهر آستارا و رفع ضعف ولتاژ این شهرستان 

اجرا می شود. 
مهر  مسکن  کیلوولت   63 کابلی  خط  پروژه 
افزایش  هدف  با  کیلومتر   9 طول  به  نیز  آستارا 
برق  نیروی  توزیع  فوق  شبکه  اطمینان  قابلیت 
شهرستان آستارا و ایجاد ظرفیت های لازم جهت 
تامین برق مطمئن مشترکین موجود و متقاضیان 
بار(  رشد  مطالعات  اساس  )بر  برق  انشعابات  آتی 

افزود: برای اجرای این 3 پروژه  اجرا می شود.وی 
گذاری  سرمایه  تومان  میلیارد   100 حدود   ، مهم 
شده است که با بهره برداری از این پروژه ها، شاهد 
افزایش پایداری شبکه برق در شهرستان آستارا و 

استان گیلان خواهیم بود.
منطقه ای  برق  سهامی  شرکت  عامل  مدیر 
همزمان  بطور  پروژه،   3 براین  علاوه  گفت:  گیلان 
 4 از  برداری  بهره  و  افتتاح  شاهد  جاری  سال  در 
پروژه زیربنایی دیگر در استان گیلان خواهیم بود 
که برای مجموع این 7 پروژه حدود 150 میلیارد 
ایران  ب  الف  هفته  هر  پویش  قالب  در  تومان 

نماینده  است.غلامرضا مرحبا  سرمایه گذاری شده 
شورای  مجلس  در  آستارا  شهرستان  شریف  مردم 
اسلامی ضمن بازدید از مراحل اجرای پروژه پست 
20/63 کیلوولت مسکن مهر آستارا گفت: ما تشکر 
و قدردانی میکنیم از مدیرعامل شرکت برق منطقه 
ای گیلان و همکاران سخت کوش ایشان که در این 
پروژه ها و رفع  اجرای  بر  اقتصادی  شرایط سخت 
مشکلات مردم اهتمام ویژه ای دارند و تمام سعی و 
تلاش خود را خواهیم کرد تا از پروژه هایی که در 
استان اجرا می شوند پشتیبانی و حمایت کنیم تا 
برق  اندرکاران صنعت  ضمن حل مشکلات، دست 

بهتر بتوانند از تمامی ظرفیت های علمی، فناوری و 
صنعتی استفاده نمایند.

وی با اشاره به دوران دفاع مقدس افزود:  بعد 
از 8 سال جنگ تحمیلی،  مسئولان صنعت برق در 
مدت زمان کوتاهی همه خرابی های ناشی از جنگ 
تحمیلی را تعمیر و نوسازی کردند و مشکلات مردم 
در حوزه صنعت برق را برطرف کردند.مرحبا ضمن 
نرم  و  افزاری  سخت  نظر  از  ما  کشور  اینکه  بیان 
دنیای  در  نیست،گفت:  مواجه  مشکلی  با  افزاری 
کارها  ترین  و جزئی  انجام کوچکترین  برای  امروز 
حوزه  نیاز  اینکه  مضافا  داریم.  برق  انرژی  به  نیاز 
های مختلف صنعتی، تولیدی ، گردشگری، مصرفی 

به برق نیز بیش از اندازه ضروری و حیاتی است.
وی با بیان اینکه تمامی کارهای صنعت برق 
نیاز به سرمایه گذاری دارند، افزود: به صنعت برق، 
شود  ای  ویژه  نگاه  باید  آن  تجهیزات  و  تاسیسات 
چرا که چرخش چرخ های کشور وابسته به صنعت 
برق است و باید نگاه ویژه ای به این صنعت داشت.
به  اشاره  با  نماینده مردم شریف شهرستان آستارا 
توزیع،  بخش  در  برق  های  شبکه  بودن  قدیمی 
گفت: در تابستان جاری با مشکلاتی در زمینه برق 
باید  و  بودیم  برق  قطعی  شاهد  و  بودیم  رو  روبه 
با سرمایه گذاری مناسب این مشکلات را برطرف 
شهر  حوزه  روستاهای  از  بعضی  افزود:  کرد.وی 
لوندویل از نعمت برق برخوردار نیستند و امیدوارم 
با تدابیر لازم، ساکنین این روستا ها هر چه زودتر 

از نعمت برق بهره مند شوند.

رییس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
نیازمند  اراک  در  ما  گفت:  اراک  شهر  شورای 
توسعه  حوزه  در  هدفمند  و  دقیق  برنامه ریزی 
سرمایه انسانی هستیم، چرا که تاریخچه این شهر 
گواه آن  است که اراک می تواند مانند گذشته محل 
رشد انسان های شایسته و شاخصی در سطح ملی 

باشد .
الملل  بین  امور  و  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
 28 آستانه  در  رحمتی  فرزانه  اراک،  شهرداری 
مهرماه “روز اراک”، با اشاره به گذشت دو سال از 
این نامگذاری، افزود: این نامگذاری یکی از افتخارات 
ماندگار شورای شهر پنجم شهر اراک است که با دو 
هدف انجام شد.وی هدف نخست این نامگذاری را 
ارتقای حس مکان در بین شهروندان اراکی دانست 

استقبال  مورد  خوبی  به  نامگذاری  این  گفت:  و 
اقشار مختلف قرار گرفت و در ادامه چنانچه به نحو 
تبیین  عموم شهروندان  برای  مهم  این  شایسته ای 
ارتقا حس  برای  اتکایی  قابل  مبدا  تواند  شود، می 

مکان در میان اقشار مختلف مردم شود.
تحرک،  ایجاد  اینکه  به  اشاره  با  رحمتی 
پویایی و اراک دوستی بیشتر با محوریت مزیت های 
از  اراک، یکی دیگر  تاریخی، جغرافیایی و صنعتی 
اهداف این نامگذاری است، اظهار کرد: با نگاهی به 
تحرکات مثبت و بی نظیری که در یک سال گذشته 
در سطح مدیریت شهری و اتمام پروژه های بزرگ 
نیمه تمام انجام شد، می توان گفت که طی دو سالی 
از نامگذاری روز اراک می گذرد به نسبت عمر  که 
بدیلی  بی  و  بزرگ  قدم های  نامگذاری،  این  کم 

جهت توسعه شهری اراک برداشته شده است.
وی افزود: البته به علت بالا بودن حجم عقب 
سوءمدیریت ها  حاصل  که  تحمیلی  افتادگی های 
در ادوار گذشته بوده است، تا رسیدن به وضعیت 
در  باید  علت  همین  به  است  باقی  فاصله  ایده آل 
قدم های  نامگذاری،  این  دوم  به سال  ورود  آستانه 

محکم تر و بلندتری را برداشت.
رحمتی با بیان اینکه حرکت های بسیار خوبی 
در حوزه های عمرانی و خدمات شهری انجام شده 
بخشی  رهگذر  این  از  که  است  انجام  حال  در  یا 
است،  شده  داده  پاسخ  شهروندان  توقعات  از 
ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  حوزه های  در  گفت: 
موجود  ظرفیت های  از  بهینه تر  استفاده  نیازمند 
تا  هستیم  خلاقانه  و  جدید  ظرفیت سازی های  و 

را  اجتماعی  نشاط  می تواند  که  موجود  خلاءهای 
دچار مخاطره کند، برطرف کنیم.

اراک  رییس کمیسیون فرهنگی شورای شهر 
با تاکید بر اینکه اراک به عنوان سرزمین نخبگان، 
نامگذاری  می شود،  شناخته  فرزانگان  و  عالمان 
روزی به نام اراک می تواند مبداء توجه جدی تر به 
منابع انسانی موجود در اراک باشد، بیان کرد: ما در 
اراک نیازمند برنامه ریزی دقیق و هدفمند در حوزه 
توسعه سرمایه انسانی هستیم، چرا که تاریخچه این 
شهر گواه آن  است که اراک می تواند مانند گذشته 
محل رشد انسان های شایسته و شاخصی در سطح 
ملی باشد و می توان به مدد استفاده از این ظرفیت 
ها گام های بلندی برای توسعه همه جانبه این شهر 

برداشت.

فولاد  گرم  نورد  ناحیۀ  کارکنان  همکاری  با 
رویۀ  ویژه  گرم  کلافهای  عیوب  کیفیت  مبارکه، 
قابل  میزان  به   MB ویژۀ  با کیفیت سطح  خودرو 
توجهی افزایش یافت.رئیس کنترل کیفی نورد گرم 
این مطلب تصریح کرد:  فولاد مبارکه ضمن اعلام 
بهترین  دارای   MB سطح  کیفیت  با  محصولات 
شامل  آن  تولید  زنجیرۀ  در  و  است  کیفی  سطح 
تختال، کلاف گرم و کلاف سرد، سختگیرانهترین 
کیفی  کنترل  تیم  توسط  بازرسی  استانداردهای 
میگردد،  اعمال  آن  روی  بر  نواحی  در  مستقر 
مقداری  ناحیه،  هر  در  تولید  فرایند  در  بهنحویکه 
غیرقابلقبول  عنوان  با  ارزشمند  محصولات  این  از 

آبادی  از سفارش جدا میشود.مسعود مهدیه نجف 
مشارکت  و  پیگیری  با  گرم  نورد  ناحیۀ  در  افزود: 
همکاران، دستهای از عیوب با عنوان پوستۀ ناشی 
از نورد گرم، شامل پوستۀ نقطهای و زیگزاگی، بر 
کاهش    DC04 گرید  با   MB محصولات  روی 
یافته و میزان محصول غیرقابلقبول از 0.7 درصد تا 
مردادماه سال جاری به صفر درصد در شهریورماه 

1399 رسیده است.
ویژه  استانداردهای  وجود  به  اشاره  با  وی 
گرم  نورد  در  محصولات  این  بازرسی  جهت 
بهطور  محصول  سطح  کیفیت  بازرسی  گفت: 
اتوماتیک  بازرسی  تجهیز  کمک  به  و  چشمی 

محصولات  این  کلیه  روی  بر  )پارسیتک(  سطح 
این  کیفیت  افزایش  بر  تأکید  آنلاین،  بهصورت 
در  بازرسی  سریع  بازتاب  ناحیه،  در  محصولات 
حین تولید و تعیین سریع و دقیق موقعیت عیب 
مهمترین  از  آن  مقدار  و  اعلام شدت  و  احتمالی 

اقدامات در این زمینه است. 
شامل  تولید  استانداردهای  اعمال  همچنین 
کلیۀ  ویژۀ  بازرسی   ،MB خاص  نوردی  برنامۀ 
رفع  و  تولید  حین  و  قبل  پوستهزدایی  تجهیزات 
کلیۀ  تعویض  تجهیزات،  این  اشکالات  کوچکترین 
ویژۀ  کنترل  و  تولید  از  قبل  خط  کاری  غلتکهای 
رژیم  ماندگاری  زمان  جهت  گرم  پیش  کورههای 

بازرسیهای  افزایش  تولید،  ریتم  و  بهینه  حرارتی 
توسط  بازکن  کلاف  بازرسی  محل  در  چشمی 
تجهیزات،  دقیق  اصلاحات  کیفی،  کنترل  بازرسان 
تهیه و تعویض نازلهای پوستهزدا، نظارت دقیق بر 
در  تأثیرگذار  نفرات  حضور  و  استانداردها  اجرای 
زمان تولید بخش دیگری از این اقدامات است.رئیس 
کنترل کیفی نورد گرم در پایان ضمن قدردانی از 
حمایتهای مدیریت ناحیه و تلاش کارکنان تولید، 
تعمیرات، بازرسی، پشتیبانی و کنترل کیفی که در 
اظهار  بودند،  سهیم  محصول  کیفی  سطح  ارتقای 
بالاترین  به  دستیابی  تا  روند  این  کرد  امیدواری 

سطح کیفی محصولات شرکت ادامه یابد.

مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران از خرید اقلام ساخت داخل 
به مبلغ سه هزار میلیارد ریال در سال جهش تولید خبر داد.مهندس 
سید عبداله موسوی گفت: تامین و خرید این اقلام که به طور عمده 
کاربردی و پرمصرف در صنعت حفاری است در قالب 791 فقره تقاضا 
و تعداد یک هزار و 859 قلم انجام شد.وی افزود:  تامین و خرید این 
و  تولیدی   توان  از  استفاده  قانون حداکثر  رعایت  در چارچوب  اقلام 
خدماتی کشور و در راستای تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی و حمایت از 
کالای ایرانی در سالی که به عنوان جهش تولید نامگذاری شده است، 
این  خارجی  خرید  سوابق  بررسی  کرد:  اظهار  گرفت.موسوی  صورت 
اقلام و به روز رسانی آنها براساس نرخ روز دلار نشان می دهد میزان 
صرفه جویی ایجاد  شده در خریدهای داخلی نسبت به کالای مشابه 

خارجی حداکثر 60 درصد می باشد.مدیر عامل شرکت ملی حفاری 
ایران گفت: همچنین به منظور تحقق این مهم تاکنون افزون بر 500 
سازنده داخلی شناسایی و از توان فنی و تخصصی آنها در اجرای پروژه 
های ساخت داخل شرکت استفاده به عمل آمده است.وی افزود: در 
بیش از یک دهه گذشته بیش از 20  هزار قطعه و تجهیز پرمصرف 
داخلی  صنعتگران  و  سازندگان  توسط  حفاری   صنعت  در  کاربردی 
بومی سازی شده  در بخش های عملیاتی و خدمات فنی و تخصصی 
این شرکت مورد استفاده قرار گرفته است.موسوی اظهار کرد: در زمان 
حاضر مراحل طراحی و ساخت مجموعه ای از قطعات و تجهیزات مهم 
در عملیات حفاری از سوی سازندگان و مراکز دانشگاهی در دست اجرا 

است که بخشی از آنها تا پایان سال وارد چرخه عملیات خواهد شد.

رئیس شورای اسلامی شهر اسلامشهر :

همچنان شرمنده اهالی محترم سالور هستیم

شهرداری قدس : احداث زیرگذر در ورودی اصلی شهر جزو تعهدات شرکت  راه آهن است 

اورینب مسرور در هشتاد و چهارمین نشست علنی شورا گفت: 
انتقال سکوی زباله در سالور چاره ای اندیشیده شود تا بیش از  برای 
این شرمنده مردم نباشیم.اورینب مسرور رئیس شورای اسلامی شهر 
اسلامشهر در هشتاد و چهارمین نشست علنی شورا که با حضور اعضای 
شورای اسلامی شهر اسلامشهر و شهردار برگزار شد، ضمن تسلیت ایام 
قلم  و  هنر  اهالی  به  خوشنویسی  روز  تبریک  نیز  و  اربعین  عزاداری 
اسلامشهر  شهردار  و  شهر  شورای  اعضای  همکاری  از  داشت:  اظهار 
بابت زحمات و خدمات رسانی به شهروندان که موجب رضایتمندی 
مردم گردیده تشکر می کنم.وی گفت: طی چند هفته گذشته تعدادی 
نزدیکی  در  زباله  انتقال  سکوی  وجود  از  سالور  اهالی  شهروندان  از 
و  گلایه  ساخته  فراهم  اهالی  برای  را  مشکلاتی  که  زندگیشان  محل 
از برخورد مدیر شهری که روزهای اخیر قول مساعدت داده و پس از 

گذشت چند روز با مراجعه مجدد شهروندان برخورد نا مناسبی داشته 
اسلامشهر  شهر  اسلامی  شورای  داشتند.رئیس  شکایت  و  گلایه  ابراز 
سالور  زباله  انتقال  سکوی  برای  سریعتر  چه  هر  امیدوارم  داد:  ادامه 
تدابیری اندیشیده شود، مردم ساکن آن منطقه که گناهی ندارند محل 
سکونتشان در 50 متری سکوی انتقال زباله است، تا با رفع مشکلات 
سالور بیش از این شرمنده مردم نباشیم.مسرور با اشاره به جمع آوری 
بافت های  احداث  با  کرد:  تاکید  اسلامشهر  در  زباله  تن   300 روزانه 
مسکونی و افزایش جمعیت قطعاً این میزان زباله رو به افزایش است و 
این یکی از دغدغه های اعضای شورا است و باید تدابیری برای کاهش 
این حجم از زباله اندیشیده شود.وی افزود: تعدادی از پرسنل خدوم 
نفر  به 10  تعدادشان  و  بازنشستگی هستند  آستانه  شهرداری که در 
هم نمی رسد، درخواست دارند تا برای اینکه با شرایط اقتصادی فعلی 

از سوی شهرداری  باشند، تدابیری  بتوانند زندگی راحت تری داشته 
صورت گیرد و به مطالبات شان برسند و با حقوق مناسبی بازنشسته 
شوند.مسرور در پایان با بیان شروع فصل بارش و سرما خاطرنشان کرد: 
از شهردار محترم و مجموعه خدمات شهری خواهشمندیم تمهیدات 
هنگام  مردم  تا  بگیرند  نظر  در  رو  پیش  بارانی  روزهای  برای  را  لازم 
که  جلسه  این  نبینند.در  آسیب  و  مواجه  کمتری  مشکل  با  بارندگی 
با حضور اکثریت شورا بود شهردار اسلامشهر دکتر حسین طلا اعلام 
داشت که شهرداری به تعهدات و خدمت رسانی به مردم متعهد است.
ایشان در پاسخ به دغدغه اعضای شورا در خصوص سکوی زباله گفت: 
در تهران هم دربرخی نقاط سکوی زباله در 20 متری خانه های شمال 
با توجه به دغدغه اعضا و مردم، شهرداری  اما  شهر واقع شده است، 

پیگیر جابجایی این سکو  بوده و در دستور کار قرار دارد.

شهردار قدس با بیان اینکه شرکت راه آهن برخلاف تعهدات خود، 
مسیر دسترسی در محور زیرین پل پیامبر اعظم)ص( را مسدود نموده 
است، گفت: احداث زیرگذر در ورودی شهر جزو تعهدات راه آهن است.
مهندس مسعود مختاری در جلسه رسمی 295 شورای اسلامی شهرقدس 
گفت: بر اساس جلساتی که با حضور فرماندار و مسئولان راه آهن برگزار 
شده، وظیفه احداث زیرگذر بر عهده راه آهن است و شهرداری هیچ وظیفه 
ای در این خصوص ندارد.وی افزود: مشاور شهرداری در این حوزه چندین 

طرح را آماده کرده که در حال بررسی آنها هستیم و متعاقبا مناسب ترین 
طرح اعلام خواهد شد.مهندس مختاری همچنین با اشاره اهمیت آرامش 
مراجعان به آرامستان، اظهار داشت: در ادامه اقدامات عمرانی گسترده ای 
که در 3 سال گذشته در آرامستان شهرقدس اجرایی شده است، توسعه 
غسالخانه در دستور کار قرار گرفت. پیمانکار این پروژه نیز انتخاب شده 
و بزودی وارد فاز اجرایی خواهد شد که طی آن 2 سالن انتظار مجهز به 
سیستم های سرمایشی و گرمایشی برای رفاه شهروندان احداث می گردد.

وی ادامه داد: از سال گذشته به دلیل فقدان نیروی فنی و متخصص لازم 
در حوزه عمرانی در سازمان های متبوع شهرداری، به سازمان ها اجازه 
فعالیت عمرانی نمی دهیم و مستقیماً فعالیت های عمرانی تمام سازمان ها 
زیر نظر حوزه معاونت امور زیربنایی و ترافیک انجام می شود.شهردار قدس 
در پایان با تاکید بر اهمیت تعریض معابر، گفت: تعریض خیابان های آزادی 
و شهید بهشتی و حد فاصل بین میادین مصلی تا 9 دی در اولویت کمیته 

تعریض قرار گرفته که امیدواریم تا پایان سال این موارد اجرایی گردد.

با اعتباری افزون بر یک میلیارد ریال اجرا شد؛
تبدیل شبکه فشار ضعیف سیمی 

روستای اگره شهرستان دامغان به کابل 
خودنگهدار

روستای  هوایی  سیمی  ضعیف  فشار  شبکه 
اگره شهرستان دامغان، به کابل خودنگهدار تبدیل 
در  گفت:  دامغان  برق شهرستان  توزیع  شد.مدیر 
راستای پروژه های اصلاح و بهینه سازی، بهبود ولتاژ 
برق، کاهش تلفات انرژی الکتریکی و پیشگیری از 
شبکه  جایگزین  خودنگهدار  کابل  شبکه،  سرقت 
سیمی موجود در این روستا شد.سید محمدحسین 
ترابی با اشاره به این که در این پروژه به متراژ یک 
هزار و 800 متر کابل خودنگهدار با مقطع های 35، 
50 و 70 استفاده شده اظهار داشت: اصلاح 180 
انشعاب و تعویض و اصلاح پنج اصله پایه برق، از 
جمله اقدامات به عمل آمده در این طرح عمرانی 
برق رسانی به شمار می رود.وی خاطرنشان کرد: 
به منظور اجرای این پروژه بهینه سازی، مبلغ یک 
میلیارد و 300 میلیون ریال اعتبار صرف شده است.

دکتر عبوری معاون وزیر راه و شهرسازی و 
مدیرعامل ستاد ملی بازآفرینی شهری کشور:
حاشیه رودخانه بابلرود به عنوان یکی از 

طرح های مهم گردشگری بابل احیا می شود
دکتر عبوری مدیر عامل ستاد ملی بازآفرینی 
شهری کشور که به دعوت دو نماینده مردم بابل در 
مجلس شورای اسلامی جهت بازدید از پروژه های 
باز آفرینی شهرداری، در بابل حضور یافت، به همراه 
علی کریمی نماینده مردم بابل در مجلس شورای 
اسلامی، قربانعلی ولی زاده فرماندار بابل، سیدمحمد 
سید  مازندران،  شهرسازی  و  راه  مدیرکل  نظری 
ابوالحسنی  فرامرز   ، بابل  شهردار  حکیم  مجتبی 
رییس و اعضای شورای اسلامی شهر و تعدادی از 
مسئولین استانی و شهری از چندین پروژه نیمه 
تمام شهرداری بابل بازدید کرد.وی گفت:  به دعوت 
نمایندگان مردم بابل در مجلس شورای اسلامی به 
شهر بابل آمدم تا از پروژه های مشترکی که در 
قالب مدیریت شهری از سال های قبل تعریف شده 
است، بازدید شود. عبوی با اشاره به اینکه بابل به 
عنوان یکی از شهرهای مهم خطه شمال کشور با 
ظرفیت های بسیار خوبی که دارد، دارای مشکلاتی 
پروژه  از  یکی  حسن خان  محمد  پل  است.افزود: 
هایی است که مرمت آن با همکاری وزارت میراث 
فرهنگی و گردشگری، اداره کل راه و شهرسازی 
مازندران و شهرداری بابل در دستور کار قرار گرفت.
مدیر عامل ستاد ملی بازآفرینی شهری کشور خاطر 
نشان کرد: این شهر 315 هکتار بافت فرسوده دارد 
و نیمی از شهر بابل دارای سکونتگاه غیر رسمی 
و فرسوده است و  که این رقم، مشکلات زیادی 
با  امیدواریم  و  ایجاد می کند  بابل  مردم  برای  را 
پیگیری نمایندگان مردم در مجلس و با حمایت 
امیدواریم  و کمک های دکتر حکیم شهرداربابل 
شود. طرف  بر  بابل  شهر  بخش  این  مشکلات 
در بخشن  اظهار کرد:  راه و شهرسازی  وزیر  معاون 
نوسازی بافت های فر سوده کمک های خوبی در 
نظر می گیریم و اعتبار خوبی را از ردیف تبصره 
داد.  خواهیم  اختصاص  اشتغال  خصوص  در   18
بنایی مانند آسفالت،  برای خدمات رو  وی گفت: 
هدایت آب های سطحی و احداث کتابخانه آمادگی 
داریم تا کمک های در خور صورت گیرد.عبوری 
تاکید کرد:تعهدی که چندین سال از سوی وزارت 
راه و شهرسازی برای تملک پلاک های اطراف پل 
محمد حسن خان داده شده است، صورت جلسه 
خواهد شد و به این تعهدات گذشته، تحقق خواهیم 
بخشید.این مسوول افزود: بابلرود که در قلب شهر 
بابل واقع شده است در واقع یک فرصت مهم برای 
این شهر است و ساماندهی حاشیه رودخانه بابلرود 
این شهر  از طرح های مهم گردشگری  یکی  که 
محسوب می شود و از سال ها قبل طرح آن آماده 
شده است، اکنون با همکاری مشترک اداره کل راه 
و شهرسازی، شر کت باز آفرینی ایران، شهرداری 
بابل و اداره کل آب منطقه مازندران احیا می شود 
تا یک مجموعه  تفریحی توریستی برای استفاده و 
رفاه شهروندان و مسافرانی که به این شهر سفر می 
کنند، ایجاد گردد.عبوری خاطرنشان کرد: بازدیدی 
هم از بافت های فرسوده و تاریخی شهربابل داشتم 
در  که  همتی  با  قدیمی  بناهای  تک  انشااله  و 
همکاران راه و شهرسازی وجود دارد، مورد توجه 

قرار خواهد گرفت.

شهردار همدان تاکید کرد: 
تنوع و تکثر خدمت رسانی توسط 

مجموعه شهرداری 
دستگاه  حمایت  گفت:  شهردارهمدان   
از مدیریت شهری همواره موجب توفیق  قضایی 
قدردانی  شایسته  مهم  این  که  بوده  شهرداری 
شورای  مشترک  نشست  در  صوفی  است.عباس 
اشاره  با  همدان  شهرداری  و  دادستانی  معاونان 
شهرداری  در  خدمت  نوع  یکهزار  از  بیش  به 
شهروندان  زندگی  کیفیت  ارتقای  برای  همدان 
بر تحقق  افزود: تلاش مجموعه شهرداری مبنی 
در  سهولت  و  شهروندی  رفاه  عمومی،  آسایش 
این  در  کرد:  تأکید  است.وی  شهری  زندگی 
دوره از مسؤولیت مدیران شهرداری با تمکین به 
قانون و اصل خدمتگزاری تلاش خود را معطوف 
شدن  پدیدار  برای  فرصتها  از  جویی  بهره  به 
خدمتهای ماندگار کرده اند و در این راه خستگی 
همدان  شهرداری  داد:  ادامه  نمیشناسند.صوفی 
و  بصری  زیبایی  تبلور  برای  که  میزان  همان  به 
سیمای شهری مناسب تلاش کرده به همان مقدار 
هم در امور زیربنایی کوشش خود را نمود داده که 
به عنوان مثال میتوان به پروژه عظیم لوله گذاری 
اصلی  فاز  که  کرد  اشاره  سطحی  آبهای  هدایت 
آن از میدان 9 دی تا تقاطع بهشت با هزینهای 
قریب به 200 میلیارد ریال به انجام رسیده تا از 
کاسته  شهروندان  برای  سیلاب  اثر  در  خسارات 
اذعان  همچنین  همدان  کلانشهر  شود.شهردار 
کرد: خدماترسانی شهرداری در همدان منحصر به 
یک تخصص نیست بلکه هرکدام از این هزار و یک 
خدمت مستلزم مهارت و کارآمدی مخصوص آن 
خدمت است بنابراین انتظار میرود نظام مدیریت 
جامع شهری در کشور نهادینه شود تا شهرداریها 
بتوانند از امکان هم افزایی دستگاههای خدمات 

رسان بهره مفیدتری ببرند.

سرمربی و سرپرست تیم بسکتبال 
شهرداری نوین گرگان معرفی شدند

سیدزمان حسینی و ساعد کریمی به عنوان 
سرمربی و سرپرست و مربی تیم بسکتبال شهرداری 
شده  صادر  حکم  اساس  شدند.بر  منصوب  نوین 
توسط شهردار گرگان سیدزمان حسینی به عنوان 
سرمربی تیم بسکتبال شهرداری نوین برای حضور 
در رقابت های لیگ دسته یک بسکتبال باشگاه های 
کشور منصوب شد.در بخشی از حکم وی آمده است 
به موجب این ابلاغ به عنوان سرمربی تیم بسکتبال 
لیگ  رقابت های  در  حضور  برای  نوین  شهرداری 
پایه در  دسته یک کشور و همکاری در رده های 
فصل مسابقاتی 1399-1400 منصوب می شوید.

امید است در سایه الطاف الهی، جدیت و پشتکار و 
بهره گیری از همه ظرفیت های موجود، تحت نظارت 
مدیر فنی تیم های پایه و مدیریت باشگاه در راه 
کسب موفقیت و تربیت نسل جدیدی از بازیکنان 
برای آینده بسکتبال شهر گرگان پیروز و سربلند 
باشید.همچنین در حکم مسوولیت ساعد کریمی 
آمده است: به موجب این ابلاغ به عنوان سرپرست 
و مربی تیم بسکتبال شهرداری نوین برای حضور 
و همکاری  لیگ دسته یک کشور  رقابت های  در 
در رده های پایه در فصل مسابقاتی 1400-1399 
منصوب می شوید.امید است در سایه الطاف الهیی، 
جدیت و پشتکار و بهره گیری از همه ظرفیت های 
موجود، تحت نظارت مدیریت باشگاه در راه کسب 
موفقیت و تربیت نسل جدیدی از بازیکنان برای 
آینده بسکتبال شهر گرگان پیروز و سربلند باشید.

اتصال فاضلاب بازراچه مرغ و ماهی 
شهرداری  گرگان به طرح اگو فاضلاب شهری
عمومی  روابط  اطلاع رسانی  مرکز  گزارش  به 
و  پیگیری  با  گرگان،  شهرداری  بین الملل  امور  و 
شهری  خدمات  معاونت  متعدد  هماهنگی های 
ماهی  و  مرغ  بازارچه  فاضلاب  گرگان،  شهرداری 
شهرداری گرگان به فاضلاب شهری متصل شد .لازم 
به ذکر است، در گذشته به علت عدم اتصال فاضلاب 
این بازارچه به طرح اگو فاضلاب شهری نارضایتی هایی 
برای کسبه و ساکنان مجاور به وجود آمده بود که 
بازارچه  این  برای  این طرح شرایط خوبی  اجرای  با 
حاکم شده است.این طرح در راستای توسعه شرایط 
بهداشتی و بهبود کسب و کار و همچنین در راستای 

مطالبات متعدد مردمی اجرایی شده است.

مسابقات ورزشی روز ملی آتش نشان در 
گرگان برگزار شد

به گزارش مرکز اطلاع رسانی روابط عمومی و 
امور بین المللی شهرداری گرگان، مسابقات ورزشی 
به مناسبت روز ملی آتش نشانی و خدمات ایمنی 
بین کارکنان سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
برگزار  داوطلب  آتش نشانان  و  گرگان  شهرداری 
آتش نشانی  ایستگاه  از مسابقات در  شد.این دوره 
شهید رجایی گرگان و سالن ورزشی علیمحمدی 
برگزار شد.آتش نشانی شهرداری گرگان در هفت 

ایستگاه به شهروندان خدمت رسانی می کند

دیدار نماینده مردم رشت با مدیر 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 

منطقه گیلان
جبار کوچکی نژاد ، نماینده مردم رشت در 
مجلس شورای اسلامی با مدیر شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه گیلان ، کورش بالادست 
نژاد  دیدارکوچکی  این  .در  کرد  گفتگو  و  دیدار   ،
ضمن تبریک به انتصاب کورش بالادست از تلاش 
و احساس مسئولیت مجموعه کارکنان شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه گیلان درشرایط 
عادی و بحران تقدیر کرد .کورش بالادست ضمن 
بیان گزارشی از عملکرد شرکت ملی پخش فرآورده 
های نفتی منطقه گیلان اجرایی نمودن طرح ثبت 
همچنین  و  سوز  دوگانه  خودروهای  رایگان  نام 
نفت  و  مایع  گاز  کردن  الکترونیکی  طرح  اجرای 
سفید در استان را به سمع و نظر نماینده مردم 

رشت رساند .

به منظور تامین برق مشترکان اجرائی شد؛
توسعه بیش از 12 هزار متر شبکه توزیع 

برق در شهرستان میامی
به منظور تامین برق متقاضیان و مشترکان 
جدید، 12 هزار و 795 متر شبکه فشار ضعیف و 
فشار متوسط هوائی و زمینی در شهرستان میامی 
با  میامی  شهرستان  برق  شد.مدیرتوزیع  احداث 
اشاره به مطلب فوق بیان داشت : توسعه پنج هزار 
و 305 متر شبکه فشار ضعیف هوائی و زمینی و 
برقراری هفت هزار و 490 متر شبکه 20 کیلوولت ، 
از اقدامات به عمل آمده در شش ماهه ابتدای سال 
جاری است.عباسعلی اسماعیلی با بیان این که 10 
ایستگاه هوائی توزیع جهت تغذیه برق مشترکان 
آمپر  و 370کیلوولت  هزار  یک  ظرفیت  با  جدید 
جهت  کرد:  تصریح  شده  برداری  بهره  و  نصب 
ارتقای پایداری خطوط برق رسانی و در راستای 
طرح کاهش تلفات برق، پنج هزار و 118 متر کابل 
خودنگهدار در این شهرستان توسعه یافته است.
وی با ابراز این که 9 هزار و 636 متر شبکه های 
توزیع برق شهرستان، توسط نیروهای عملیاتی این 
مدیریت بهینه سازی شده اضافه کرد: برقراری هشت 
فراسامانه  قالب طرح  دستگاه کنتور هوشمند در 
اندازه گیری و مدیریت انرژی )فهام( ظرف ماه های 
اخیر، از جمله اقدامات انجام شده به شمار می رود.
وی همچنین یادآور شد: در راستای اجرایی نمودن 
61 پروژه عمرانی برق رسانی در حوزه های توسعه 
و احداث و اصلاح و بهینه سازی سطح شهرستان 
در مدت زمان قید شده، مبلغ 26 میلیارد و 988 
میلیون ریال اعتبار صرف گردیده است.اسماعیلی 
خاطرنشان کرد: بهسازی شبکه فشار متوسط هوایی 
روستای باغچه، احداث خط و ترانس روستاهای نام 
نیک و ری آباد، اصلاح خط و پست برق روستاهای 
گلستان و کرنگ، توسعه فیدر راه آهن و برقراری 
بهینه سازی شبکه  ولهوس،  فیدر  رینگ  خطوط 
دایرنمودن  کوهان،  روستای  هوائی  ضعیف  فشار 
شبکه فشار ضعیف هوائی، توسعه شبکه روشنایی 
معابر، تبدیل شبکه های سیمی و فرسوده به کابل 
خودنگهدار و تعویض لوازم اندازه گیری، به عنوان 
برخی برنامه های پیش بینی شده این مدیریت طی 

ماه های آتی محسوب می شوند.

روزنامه صبح ایران

6
شماره 3067 

شهرستان
یک شنبه 27 مهر 1399  1 ربیع الاول 1442  18 اکتبر 2020 


